
Hneď v úvode si 
poslanci na návrh primá-
tora Mariána Chovanca, 
ktorý celé rokovanie 
viedol,  schválili doplnenie 
programu. K  správe o  čin-
nosti mestskej rady, ktorá 
zasadala 31. mája, žiadala 
Mária Hajšová okrem 
iného presne určiť účel 
kapitálového výdavku, na 
ktorý bude použitá dotácia 
mesta vo výške 2500 eur 
pre bánovskú nemocnicu.  
Poslanci zobrali na vedomie 

takmer bez diskusie infor-
matívne správy  - o stave 
vymáhania pohľadávok 
mesta, o výstavbe mesta, 
o stave prevodu komunál-
nych bytov a nebytových 
priestorov. Schválili navrh-
nuté odpísanie pohľadávok, 
plán kontrolnej činnosti 
hlavného kontrolóra mesta, 
aj časovo-obsahový plán 
zasadnutí MsR a MsZ.

Bez diskusie bol schvá-
lený aj Komunitný plán 
sociálnych služieb mesta 

Bánovce nad Bebravou 2017 
- 2023. Zákony ukladajú 
povinnosť obciam a mestám 
plánovať sociálne služby 
na základe komunitného 
plánovania. Tento návrh 
mohli občania pripomien-
kovať od 12. do 19. mája 
2017, nikto túto možnosť 
nevyužil.  Dokument na 
päť rokov vypracoval odbor 
sociálnych vecí MsÚ na 
čele s Janou Záhumenskou. 
Primátor pracovníkom 
odboru poďakoval za dobre 
odvedenú prácu. Dokument 
je verejne prístupný v  tla-
čenej podobe na MsÚ a tak 
ako aj ostatné spomínané 
dokumenty na  webovej 
stránke mesta.

Bez diskusie a  pripo-
mienok bol schválený aj 
štatút Zboru pre občianske 
záležitosti v Bánovciach  
nad Bebravou a podmienky 
odmeňova nia č lenov 
ZPOZ. Na prerokovanie 

dostali poslanci aj zámer 
na prenájom ďalších neby-
tových priestorov v  Dome 
služieb na námestí. Poslanci 
Nadežda Zaťková a  Miro-
slav Nagy navrhli zníženie 
nájmu, nakoľko neobsa-
dením priestorov unikajú 
mestu peniaze. Schválili 
ďalšiu nájomnú zmluvu 
so spoločnosťou Nubium 
o  prenájme pozemkov na 
bilboardy s  pripomienkou 
poslanca Petra Janáča, aby 
sa ďalšie žiadosti dôsledne 
prehodnotili kvôli „prehus-
teniu“ mesta veľkoplošnými 
bilboardami. Podľa hlav-
ného kontrolóra Miroslava 
Kubicu sa od roku 2018 
pripravujú nové normy 
o prenájme a zaberaní verej-
ného priestoru.  

Jednohlasne a  bez 
pripomienok bola schvá-
lená odmena predsedom 
výborov mestských častí 

„Naším poslaním je 
priniesť úsmev, radosť 
a objatie tam, kde chýba, 
a nezabudnúť pri tom 
na hodnotu, ktorú nám 
prináša otvorená náruč. 
Chceme šíriť myšlienku 
Dňa objatí a ukázať im, že 
objatie je to, čo ich môže 
dostať z každodenného 
stresu. Počet núl nie je 
to, kvôli čomu objatia 
rozdávame. Preto chceme 
hľadať príležitosti ako 
ľuďom naozaj spríjemniť 
deň. Je to celoslovenské 
neziskové podujatie, ktoré 
prináša ľuďom radosť...“
To sú slová aktivistov 
z občianskeho združenia, 
ktoré, žiaľ, poslali neskoro 
na to, aby sa dostali 
aj k našim čitateľom 
v predstihu, tak, aby boli 
na tieto objatia pripravení. 
Práve na Deň objatí 
v pondelok sa po prvýkrát 
objímalo verejne na 
námestí, ale aj v rôznych 
inštitúciách – domove 
dôchodcov, školách, 
nemocnici... a vraj, 
neuveríte, aj na mestskom 
úrade... Takmer štyri 
hodiny. Ak sa vám objatie 
neušlo, skúste síce trochu 
oneskorene, ale predsa len 
objať niekoho, koho máte 
bezprostredne v blízkosti.  
A tak aspoň na chvíľu 
odoženiete stres a rozdelíte 
sa s radosťou.

 Alena Borszéková
 šéfredaktorka

   Ročník XII. 26. júna 2017  Číslo 25 Nepredajné

Na margo

Predstavitelia mesta 
navštívili Ruské 
veľvyslanectvo

Gymnazisti po 
prvýkrát zapojení 
do britského 
programu DofE

Naše domáce 
tanečné štúdio 
Dancando

Júnové rokovanie Mestského zastupiteľstva s horúcimi témami a so zmenami v rozpočte

Máme komunitný plán sociálnych služieb na päť rokov

K omunitný plán 
sociálnych 

služieb, zmeny 
v rozpočte mesta, ale 
aj oplotenie areálu 
pri ZŠ Gorazdova, 
chodník na 
cintoríne v Horných 
Ozorovciach a stále 
viac pálčivá otázka 
osudu obyvateľov na  
ulici K nemocnici... 
To boli hlavné 
témy 23. zasadania 
mestského 
zastupiteľstva 21. 
júna v MsKS za 
účasti 17 , neskôr 16 
poslancov. 

Pokračovanie na 3. strane >>

Foto:  A. Borszéková
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Súťaž 
o najkrajšiu 
predzáhradku 
Mesto Bánovce nad 
Bebravou vyhlasuje súťaž 
Najkrajšia predzáhradka 
pred bytovým domom. 
Cieľom súťaže je skrášliť 
verejné priestranstvá 
pred bytovými domami 
kvetinovou výsadbou 
a zeleňou, podporiť 
a vyzdvihnúť prácu 
občanov, ktorí dbajú 
o estetický vzhľad a čis-
totu svojho najbližšieho 
okolia, nakoľko svojimi 
aktivitami vytvárajú 
krajšie bývanie, 
aj zdravšie životné 
prostredie v meste. 
Súťaž je určená pre 
občanov, ktorí bývajú 
v bytových domoch na 
území mesta. V rámci 
nej sa počas úprav okolia 
bytových domov nesmú 
svojvoľne vysádzať ani 
presádzať stromy a kry. 
Sadiť sa môžu iba kvety 
a bylinky. Rastliny 
nesmú byť invázne, 
tzn. nepôvodné, ktoré 
sa nekontrolovane šíria 
a vytláčajú pôvodné 
rastliny. Súťaž prebieha 
do 30. september 2017. 
Viac informácií na www.
banovce.sk.   (MsÚ)

Pozor na 
falošné 
50-eurovky
Mesto Bánovce 
nad Bebravou, na 
základe informácie 
Policajného zboru SR 
zo Žilinského kraja, 
upozorňuje občanov, 
že boli zaznamenané 
falzi� káty bankoviek 
v nominálnej hodnote 50 
eur. Falošné bankovky 
majú mať sériové 
čísla: S43875422907, 
S26545422782, 
S23175422323. Na falzi-
� kátoch chýba stredový 
metalický pásik s nega-
tívnym mikrotextom 
a minitextom, ktorý je 
na oboch stranách natla-
čený a následne pokrytý 
hlavnou tlačou. Papier 
falošných bankoviek je 
neceninový a reaguje na 
ultra� alové svetlo (jasne 
svieti). Papier pravých 
bankoviek na ultra� a-
lové svetlo nereaguje. 
Ak máte podozrenie, 
že vlastníte falzi� kát, 
kontaktujte políciu na 
telefónnom čísle 158.
 Tlačová správa mesta

Oznamy 
mesta

Predstavitelia mesta navštívili Ruské veľvyslanectvo

MAS Bebrava a folklórny súbor Bebran vo Vernári

Na pozvanie Jeho Exe-
lencie Mimoriadneho a spl-
nomocneného veľvyslanca 
Ruskej federácie v  Sloven-
skej republike Alexeja Leo-
nidoviča Fedotova navštívili 
19. júna 2017 primátor 
mesta Marián Chovanec 
a  jeho zástupca Peter 
Bulík ruské veľvyslanectvo 
v  Bratislave. Stretnutie je 
v krátkom čase už štvrtým 
v  poradí. S  ruským amba-
sadorom pok račova l i 
v  rozhovoroch na témy 
načaté pri predošlých 
stretnutiach. Diskutované 
boli možnosti spolupráce, 
v prvej etape najmä vo sfére 
vzájomného  spoznávania 
sa  ľudí, ich spôsobu života 
a kultúrnych tradícií. Ruská 

strana navrhuje ako možné 
partnerské mesto Zarajsk, 
ktoré sa nachádza 162 km 
od Moskvy, leží na rieke 
Osjotru, má približne 25 000 

obyvateľov a  podobnú 
infraštruktúru ako Bánovce 
nad Bebravou. V  rámci 
diskusie ruský veľvyslanec 
prezentoval  širokú ponuku 

ďalších možností, v ktorých 
boli zahrnuté aj návštevy 
veľkých kultúrnych a  špor-
tových podujatí v  Moskve, 
či v Petrohrade.  Zdanlivým 
problémom sa zatiaľ môže 
javiť veľká vzdialenosť, no 
dnes už  „je všade blízko.“  
Let do Moskvy trvá pri-
bližne dve hodiny a existuje 
priama letecká linka z Bra-
tislavy, pričom  priemerná 
cena spiatočnej letenky sa 
dá zabezpečiť už do 100 eur. 
„Pred niekoľkými rokmi sme 
mali partnerov v  bulhar-
skom Prímorsku, čo je tiež 
dosť ďaleko, a napriek tomu 
boli Bánovčania na návšteve 
tohto letoviska,“ pripomína 
primátor Marián Chovanec. 
„V  Moskve aj v  Petrohrade 

je bezpochyby čo obdivovať, 
a ak budú prostredníctvom 
diplomatických kanálov  
garantované služby na 
úrovni, ako je ubytovanie, 
sprievodca, vstupy do 
divadiel, múzeí, galérií 
a podobne, určite stojí za to, 
neodmietnuť ponuku! Tak, či 
onak, budeme na tejto téme 
pracovať ďalej, pootvorili 
sme dvere, a  či sa zatvoria, 
alebo otvoria dokorán 
– to rozhodnutie prijmú 
občania svojím záujmom 
o  ponúkané aktivity,“  
doplnil zástupca primátora  
Peter Bulík. O  ďalšom 
posune v  predmetnej veci 
budeme občanov priebežne 
informovať.

  (jk)

O k re m  z á s t up c ov 
MAS-k y sa podujat ia 
zúčastnil aj primátor mesta 
Marián Chovanec a hlavným 
účinkujúcim hosťom z nášho 
regiónu bol folklórny súbor 
Bebran. Okrem sprievodu 

obcou sa bánovskí folkloristi  
predstavili s  programom 
v  miestnom kultúrnom 
dome i v prírodnom am� te-
átri v doline medzi Nízkymi 
Tatrami a Slovenským rajom. 
A aké pocity  si  odniesli naši 

folkloristi? O  tom už viac 
Milan Belohorec, vedúci 
súboru: „Napriek nepriaz-
nivej predpovedi počasia sme 
odchádzali v dobrej nálade 
a tá nás neopustila po celý 
víkend. To sa prejavilo aj na 
našom účinkovaní, ktoré sa 
stretlo s pozitívnym ohlasom. 
Dôkazom je ďakovný list od 
predstaviteľov MAS Pramene 
z Vernáru a folkloristov 
z Moravy, Srbska, Maďarska a 
miestnych folklórnych skupín, 
od ktorých stále prichádzajú 
pozvania do priateľstva na 
facebooku. Náš cieľ - dôstojne 
reprezentovať Bánovce nad 
Bebravou - vyšiel.“  (ab)

Z ástupcovia Miestnej akčnej 
skupiny Bebrava so sídlom 

v Bánovciach nad Bebravou 
prijali pozvanie MAS Pramene vo 
Vernári na 10. ročník Vernárskych 
folklórnych slávností s názvom 
Stretneme sa v Európe. 

 Foto:  T. Valient

Beseda pre seniorov o sektách, liečiteľoch a šmejdoch
Na základe požiadavky členov 

Základnej organizácie Jednoty 
dôchodcov Slovenska v Bánovciach 
nad Bebravou sa 20. júna uskutoč-
nila ďalšia zo série preventívnych 
akcií pre seniorov. Sprostredkoval 
ju opäť ich predseda Jiří Fux. Ten-
toraz mala téma netradičný, ale o to 
zaujímavejší obsah, ktorej pracovný 
názov bol Seniori, sekty a liečitelia.

Napriek vysokým teplotám 
priestory klubu sa zaplnili. Počas 

besedy, ktorú zabezpečoval koor-
dinátor prevencie kriminality MsÚ 
Miroslav Schlesinger, sa seniori 
oboznámili s problematikou mani-
pulácie siekt, falošných liečiteľov a 
súčasne sa venovali aj problematike 
tzv. šmejdov i ochrane osobných 
údajov. Téma nebola len strohým 
prehľadom teoretických informácií, 
ale obohatená o množstvo príbehov 
z  praxe. Seniorov zaujali najmä 
prípady súvisiace s  liečiteľmi, 

výskumy z oblasti farmaceutického 
priemyslu, ako aj šokujúce príbehy 
o satanistoch a nástrahách rôznych 
podvodníkov. Záver besedy patril 
už tradične nielen hlavným témam, 
ale aj riešeniu rôznych problémov, 
ktoré ťažia seniorov. Tie budú 
následne konzultované s  vedením 
mesta a so zodpovednými pracov-
níkmi. Komunikácia v tejto oblasti 
je v súčasnosti na príkladnej úrovni, 
nakoľko je vecná, venuje sa aktu-

álnym problémom a má pozitívnu 
spätnú väzbu na oboch stranách.   

Akcie tohto druhu sú bezplatne 
k dispozícii každému seniorskému 
združeniu, aj školám v meste. 
Realizované sú v  rámci projektu 
Poznaním k  hodnotnému životu 
pod záštitou primátora Mariána 
Chovanca. Projekt bol finančne 
podporený Radou vlády Slovenskej 
republiky pre prevenciu krimina-
lity.            Tlačová správa mesta
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v zmysle článku 6, ods. 4 
Poriadku odmeňovania 
primátora mesta, hlavného 
kontrolóra, poslancov, pred-
sedov výborov mestských 
častí a predsedov komisií 
MsZ za mesiace apríl až jún 
2017 pomerne 3/12 z výšky 

50 % z  dvanásť násobku 
priemernej mesačnej mzdy 
zamestnanca v národnom 
hospodárstve, vyčíslenej na 
základe údajov ŠÚ SR za 
predchádzajúci kalendárny 
rok prepočítanej na hodno-
tené obdobie.

Dlhú rozpravu si vyžia-
dali zmeny mestského roz-
počtu. Mária Hajšová, tak 
ako v  úvode MsZ, aj teraz 
žiadala zaradiť do rozpočtu 
7432 eur pre ZŠ Komen-
ského na dofinancovanie 
mzdových nákladov. Prob-
lémy s � nancovaním tejto 
základnej školy musí mesto 
rieši bezodkladne. V  dis-
kusii o  rozpočte zaznelo 
množstvo informácií, jedna 
sa týkala  aj možnosti ísť 
do veľkého projektu o  ulo-
žení bioodpadu, ale Mária 
Hajšová bola zásadne proti, 
aby sa na tento účel využila 
silážna jama v katastri obce 
Dežerice. Uskladňovanie 
bioodpadu podľa najnovších 
európskych noriem by malo 
byť na území mesta. Mária 
Hajšová predložila aj ďalší 
návrh, ktorý 15 poslanci 
schválili, aby do uznesenia 
o  zmene rozpočtu bolo 
zakomponované presné 
znenie účelu použitia sumy 
30 000 eur na vypracovanie 
projektovej dokumentácie 
na riešenie havarijného 
stavu bytových domov na 
ulici K  nemocnici v  náväz-
nosti na výzvu MV SR.  
Potvrdila, že ministerstvo 
už avizuje výzvu, kde mestá 

a  obce budú môcť čerpať 
nenávratné finančné pro-
striedky na sanáciu alebo 
asanáciu takýchto objektov. 
K tomuto problému mal pri-
mátor Marián Chovanec iný 
názor a zdôraznil, že oprava 
bytoviek K  nemocnici je 
neekonomická. 

Ešte stále so zmenou 
rozpočtu súvisela aj dis-
kusia o  Klube dôchodcov 
na Farskej ulici, ktorý sa 
má zbúrať, a  mesto hľadá 
vhodné priestory, kým 
sa postaví nový, alebo sa 
dorieši rokovanie o výmene 
priestorov, resp. pozemkov 
s  TSK. Na projektovú 
dokumentáciu nového 
Klubu dôchodcov poslanci 
schválili sumu 5000 eur. 
Takmer búrlivú diskusiu 
vyvolala suma 21  000 
eur na oplotenie areálov 
základných škôl na sídlisku 
Dubnička – Komenského 
a Gorazdova, kde občianske 
združenie ŠHOK vybu-
dovalo viacero športovísk 
a  ihrísk. Dôvody vysvetlil 
poslanec Ondrej Kubala, 
ktorý stojí na čele občian-
skeho združenia. Tým naj-
hlavnejším je ničenie ihrísk, 
kde je zo všetkých strán 
voľný vstup a navrhol sym-
bolické vstupné 12 eur na 
celý rok. Práve v platení za 
športoviská videla Nadežda 
Zaťková problém pre 
sociálne slabšie a viacdetné 
rodiny. Naďa Ondrejková 
zdôraznila, že oplotenie 
ešte nie je istota, že objekty 
budú ochránené. Oplotenie 
berú ako prioritu aj obaja 
riaditelia základných škôl 
a k slovu sa dostal aj bývalý 
poslanec Martin Slovák: 
„Oplotenie zmysel má, stojím 
za Ondrejom Kubalom!“ 
Na ich stranu sa postavil aj 
primátor Marián Chovanec. 

Dusno v  rokovacej 
sále MsKS nespôsobovalo 
len horúce počasie, ale aj 
kauza nového chodníka na 
cintoríne v  Horných Ozo-
rovciach. Mária Hajšová 
predložila návrh, aby sa na 
dokončenie tohto chodníka 
schválila suma 10  500 eur 

z mestského rozpočtu, hoci 
na májovom MsZ tento 
návrh neprešiel. Po ostrých 
výmenách názorov medzi 
primátorom a  poslancom 
Jurajom Pastorekom za 
túto mestskú časť, ktorý už 
viackrát porušil finančnú 
disciplínu mesta, bol návrh 
schválený iba 9 poslancami, 
sedem sa hlasovania zdržalo 
(v tom momente bolo prí-
tomných len 16 poslancov). 
Primátor žiadal, aby tento 
schválený návrh bol uve-
dený ako samostatný bod 
v  uznesení. „Keby každý 
poslanec robil takto, bol by 
z rozpočtu trhací kalendár,“ 
prízvukoval primátor na 
margo stavebných aktivít 
Juraja Pastoreka, na ktoré 
nemal v mestskom rozpočte 
schválené finančné pros-
triedky a  vykonané práce 
a  materiál sa do� nancoval 
až dodatočne. 

Po dlhej diskusii boli 
nové zmeny v  rozpočte 
schválené. Iba zosumarizu-
jeme, že okrem už spomí-
naných schválených súm sa 
našlo v mestskom rozpočte 
10 000 eur na dobudovanie 
vjazdu pred Kultúrnym 
domom v Dolných Ozorov-
ciach, 9 000 eur na prístrešok 
na ihrisku v  Biskupiciach, 
6 000 eur na rekonštrukciu 
zbrojníc DHZ, 8  160 eur 
na projektovú dokumen-
táciu na opravu a  rekon-
štrukciu komunikácií 
a  43  500 eur na plánovaný 
projekt zhodnocovania 

biologického odpadu. Do 
rozpočtu sa dostala aj suma 
20  000 eur odporúčaná 
� nančnou komisiou a MsR 
ako transfer pre Spartak 
Bánovce, hoci v opakovanej 
žiadosti vedenia klubu bola 
suma 47 000 eur. HK Sokol 
dostal 12 000 eur. 

V  tejto časti rokovania 
odznel aj dopyt poslan-
kyne Dany Švecovej, ktorá 
upozornila na petíciu 
občanov Slatinskej ulice 
na Dubničke, kde plánuje 
mesto v  rámci generelu 
prepojenie, čím sa zruší 
množstvo parkovacích 
miest. Vedenie mesta tento 
krok odôvodňuje vyššou 
bezpečnosťou a  lepším 
prístupom záchranných 
zložiek.  

Bez diskusie vzali 
poslanci na vedomie infor-
matívnu správu  o  nájom-
coch a výške nájmov 
v  Sokolovni, budove pre 
šport a rekreačné účely. 
Predpokladaný príjem za 
rok predstavuje 36 145 eur 
a predpokladané bežné 

výdavky za rok predstavujú 
25 886 eur. Nakoľko mesto 
získalo dotáciu na projekty 
reštaurovania sochy sv. 
Floriána a  sv. Jana Nepo-
muckého, poslanci schválili 
spoluúčasť na � nancovaní 
z  rozpočtu mesta. Jedno-
hlasne bola schválená aj 
žiadosť mesta o nenávratné 
finančné prostriedky na 
mestský projekt miestnej 
občianskej poriadkovej 
služby, predaj pozemku 
a  stavby víťazovi výbe-
rového konania a prevod 
vlastníctva nového verej-
ného vodovodu a  verejnej 
kanalizácie do majetku 
mesta v zmysle podmienok 
územného rozhodnutia.

Po pol hod i novej 
prestávke krátko pred 
19. hodinou boli na rade 
interpelácie poslancov, 
ktorých počet sa priblížil 
k  tridsiatke. Všetky posla-
necké otázky na primátora 
aj s  odpoveďami kompe-
tentných nájdu čitatelia 
na webovej stránke mesta 
po spracovaní zástupcom 
primátora Petrom Bulíkom. 
Poslankyňa Mária Peťovská 
vyjadrila nespokojnosť 
s  odpoveďami na minulé 
interpelácie. Okrem iného 
opäť zdôraznila potrebu 
kontroly nad stavebnými 
prácami v meste vykonáva-
nými inými � rmami, najmä 
pri výstavbe chodníkov 
a  ciest po vybudovaní 
kanalizácie. Mesto v  tejto 
veci už koná. Hľadá odbor-
níka stavbára ako nového 
zamestnanca MsÚ. 

Nakoľko sa poslanci do 
záverečnej diskusie nehlá-
sili, slovo udelili prítomným 
občanom. Pani Bencová 
po viacerých konkrétnych 
otázkach, na ktoré dostala 
odpovede,  upozornila na 
problémový vstup k  urno-
vému háju na cintoríne 
a  zaujímala sa o  platenie 
elektriny v domoch smútku. 
S  touto problematikou 
vystúpila aj Miroslava 
Hudecová, ktorá sa navyše 
pýtala aj na zmenu stojísk 
kontajnerov na komunálny 
odpad pod oknami ich 
bytovky na Dubničke. 
K tomu problému sa dohodli 
na stretnutí aj s poslancom 
Dušanom Holbayom. Ján  
Kšiňan sa okrem iného 
pýtal na možnosť pripojenia 
obyvateľov časti Malých 
Chlievan pri Dvorci na 
kanalizáciu v  Malých 
Chlievanoch, ktorá je podľa 
vedenia mesta finančne 
neúnosná. Anton Grňo 
okrem iného kritizoval 
zrušenie detského ihriska 
na Ulici 5. apríla, ktoré bolo 
zničené neprispôsobivými 
občanmi, a  navrhol oplotiť 
celú ulicu K  nemocnici. 
Anton Vrban v  súvislosti 
s  návrhom platenia vstup-
ného do komplexu ihrísk na 
Gorazdovej ponúkol doku-
mentáciu oplotenia ako 
príklad z  Bernolákova. Na 
záver primátor Marián Cho-
vanec poďakoval všetkým, 
poslancom aj občanom, za 
účasť a  podnetné návrhy, 
a zaželal všetkým príjemné 
leto.  Alena Borszéková  

spravodajstvo 3

Dokončenie z 1. strany >>

Termíny letných prázdnin v materských školách
V  máji  prebiehal vo 

všetkých   šiestich mater-
ských školách mesta zápis.  
A tak k doterajším deťom, 
okrem tých,  čo nastupujú 
v septembri do prvého roč-
níka ZŠ, pribudnú „nové“ 
deti – v MŠ Hronského 35, 
MŠ Radlinského  35, MŠ 
Horné Ozorovce  2, MŠ 

Komenského  37, MŠ 5. 
apríla  21, MŠ Hollého  36, 
MŠ 9. mája 27, celkom 193 
detí. 

Termíny prázdnin 
v materských školách však 
ešte nie sú presne stano-
vené, nakoľko prevádzka 
materských škôl počas 
prázdnin sa musí prispô-

sobiť údržbe na budovách 
a  v budovách. Bližšie 
informácie nám poskytol 
Michal Uhrín z  oddelenia 
školstva MsÚ: „Mala by sa 
začať realizácia projektu 
v  Materskej škole na Ulici 
9. mája a  v  Materskej 
škole Hollého by sa mali 
meniť okná. V  ostatných 

materských školách sa budú 
robiť bežné údržbárske 
práce.  Materské školy na 
území nášho mesta patria 
do sústavy škôl a školských 
zariadení, lebo sú zaradené 
v sieti ministerstva školstva. 
Hoci nie je návšteva mater-
skej školy povinná, ako 
napr. školská dochádzka 

v základnej škole, pre deti je 
zabezpečená výchovná čin-
nosť počas celého roka. Na 
základe porady prednostky 
MsÚ Alexandry Gieciovej 
s  riaditeľkami MŠ a  počtu 
detí je dohoda o  obmed-
zenej prevádzke počas 
júla a  augusta. Prvé dva 
týždne, t.j. od 3. do 14. júla 

budú v  prevádzke všetky 
materské školy, potom od 
21. do 31. augusta  plynule 
budú pokračovať v  novom 
školskom roku. Informácie 
o  nahlasovaní počas otvo-
renia materských škôl sú 
v  kompetencii jednotlivých 
riaditeliek, ktoré priebežne 
informujú rodičov.“   (r)

Počas Primátorskej kvapky krvi 21. júna v CVČ darovalo krv 24 darcov, z toho traja 
prvodarcovia. Na foto v popredí Lucia Znášiková z Bánoviec.   Foto: A. Borszéková

Máme komunitný plán sociálnych služieb na päť rokov
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Nejeden učiteľ anglič-
tiny sa pohráva s myšlienkou 
ukázať deťom skutočnú 
podobu jazyka. Nie tú, o 
ktorej sa učí prostredníctvom 
učebníc, ktorých znalosti 

musia presne zapadnúť 
do testu ako do šablóny. 
Veď mnohí z nás sme sa k 
angličtine dostali vďaka ces-
tovaniu a životu v cudzine. 
Lebo len človek spojený s 

miestom, s jeho kultúrou, 
jazykom a so zážitkami 
môže ďalej motivovať mla-
dých ľudí k poznaniu jazyka 
v jeho aktívnej forme. A 
my veríme, že práve pobyt 

žiakov našej školy vo Veľkej 
Británii, z ktorej sme sa 
len prednedávnom vrátili, 
pomohol naštartovať plnenie 
tohto cieľa. Vieme, že na 
svete je mnoho nádherných 
miest, ktoré sú ďaleko od 
civilizácie, od rušného 
veľkomesta. Ale kto miluje 
metropoly, neustály zhon, 
pohyb ľudí, blesky fotoapa-
rátov, milión zaujímavých 
miest, odviazanú módu a, 
paradoxne, neopakovateľný 
pokoj v zelených parkoch, 
práve pre toho je Londýn ako 
stvorený...

...Londýn nám všetkým 
učaroval. Preto, ak chceme 
deťom darovať poznanie, 
darujme im zážitok. Zážitok 
je hodnota, ktorú si so sebou 
ponesú po celý život. A aj 
keď mnohí z nich už čoskoro 
opustia brány našej školy, 
tento výnimočný zážitok ich 
v myšlienkach vždy privedie 
späť k nám. 

To je len časť článku od 
autorky Zuzany Mišákovej 
zo ZŠ Školská, ktorý sme 

zverejnili 12. júna, ale 
bez názvu školy. Autorke 
i  vedeniu ZŠ Školská 
sa ospravedlňujeme...  
 redakcia 

*****
V sprievode piatich 

pedagogických pracovníkov 
53 žiakov ZŠ Partizánska 
absolvovala jazykový pobyt 
v Londýne. Počas pobytu 
na vlastnej koži zažili atmo-
sféru veľkomesta. Navštívili 
najzaujímavejšie turistické 
atrakcie hlavné mesta 
Anglicka a vyskúšali si svoje 
jazykové znalosti z anglič-
tiny. Pre žiakov najväčším 
zážitkom bola jednoznačne 
návšteva Múzea voskových 
fi gurín, kde si urobili selfi e 
so svojimi idolmi. Nie menej 
zaujímavá bola vyhliadka 
z Londýnskeho oka s 
nádhernou panorámou 
veľkomesta. Okrem iného si 
svoje poznatky z biológie a 
fyziky žiaci zdokonalili náv-
števou Prírodopisného a 
Technického múzea. Medzi 

pozoruhodné skúsenosti 
určite patrila aj plavba 
trajektom či loďou po Temži 
popod most Tower Bridge. 
Hyde Park, ako aj iné parky 
plné zelene zas poskytli 
žiakom priestor na relax a 
načerpanie nových síl do 
ďalších dní. Žiakov po celo-
dennom poznávaní Londýna 
čakalo príjemné ubytovanie 
v Allhallows Leisure Park 
s nádherným výhľadom 
na Temžu vlievajúcu sa do 
Severného mora. Štyri dni 
v Londýne ubehli ako voda, 
žiaci si ich skutočne užili 
plnými dúškami. Veď vidieť 
naživo Big Ben, Tower of 
London či Buckinghamský 
palác nezažívame každý 
deň. Z jazykového pobytu 
sme všetci odchádzali 
domov nadšení, plní nových 
zážitkov, dobrého pocitu, že 
sme sa dokázali dorozumieť 
a uplatniť svoje vedomosti 
z anglického jazyka, že sme 
sa vo veľkomeste nestratili 
a nadviazali nové známosti. 
 (zš)

Londýn učaroval školákom z bánovských základných škôl II.

Žiaci ZŠ Školská nad Londýnom

Pozvanie vedenia 
bánovského gymnázia na 
prezentáciu aktivít bánov-
ských gymnazistov v rámci 
celosvetového programu 
DofE, do ktorého sa škola 
zapojila po prvýkrát, 
prijala aj redakcia Bánov-
ských novín. V  špeciálnej 
učebni gymnázia sa po 
vyučovaní zhromaždili len 
tí žiaci a  učitelia, ktorých 
to zaujímalo. Dobrovoľne. 
A  bolo ich naozaj dosť. 
DofE zaujal...

Jedna z  troch vyško-
lených pedagogičiek 
v programe DofE - Monika 
Filová pár vetami priblížila 
program. Do prvého kola 
sa zapojilo celkom šestnásť 
študentov, ale záverečnú 
úlohu - dvojdňovú kva-
lifikačnú expedíciu na 
neznáme miesta zvládli 
iba dvanásti. Zaujímavý 
je fakt, že to bolo deväť  
dievčat a iba traja chlapci. 
A práve turistický pochod 
„s  plnou poľnou“ tvoril 
gro celej prezentácie záve-
rečných správ. Čo však 
málokto vie, expedícia 
s  prespaním jednej noci 
v  neznámom teréne si 
vyžadovala určité pod-
mienky. Napríklad, že ste 
vôbec nemohli mať mobil, 
že ste nikde nemohli nič 
kúpiť a všetko na dva dni 
ste si museli odniesť na 
chrbte, vrátane stanu, 
karimatky a  spacáku. 

Dovolené bolo iba nabrať 
si vodu z pitného zdroja.

Prvá skupina piatich 
dievčat a  jedného chlapca 
z  rôznych ročníkov sa 
vybrala od Topoľčianskeho 
hradu na hrad Tematín 
(na foto). Ich úlohou bolo 
pripraviť anketu o  tom, 
či ľudia, ktorých streli 
na putovaní, majú radi 
turistiku a  pobyt v prí-
rode. Prezentácia dievčat  
bola milá s  množstvom 
vtipných situácií, ktoré pri 
túre zažili. Tou prvou bolo 
zablúdenie so šťastným 
koncom, ale aj prečkanie 
búrky v  malej búde. 
Dievčatá svorne tvrdili, že 
expedícia bola ťažká, ale 
vraj by išli znovu. A chys-
tajú sa už toto leto. Druhá 
partia dievčat s  dvomi 
chlapcami sa  vybrala zo 
Žitnej Radiše do sedla 
pod Čiernym vrchom, 
kde si rozložili stany. Ich 
úlohou bolo fotiť a určovať 
rôzne rastliny a  dreviny, 
či dokonca obkresľovať 
kôru stromov na papier. 
A vytvoriť fotoherbár. Tiež 
tu nemali núdzu o  vtipné 
i  kritické situácie. Naprí-
klad, keď jeden z chlapcov 
si „živánsku“ zabudol doma 
a o teplú stravu, ktorá bola 
tiež podmienkou aktivity, 
sa podelili so zábudlivcom 
dievčatá. Treba však zdô-
razniť, že obidve expedičné 
partie boli ešte predtým 
aj na cvičných expedí-

ciách, kde pod dozorom 
v yškolených učiteliek 
prebrali všetky kritické 
body a  okamihy, ktoré by 
mohli nastať. Na tej kva-
li� kačnej na dva dni však 
už boli sami. Len so svojou 
odvahou a s  požehnaním 
a povolením rodičov. 

Expedícia je len vyvr-
cholením niekoľ kome-
sačného individuálneho a 
neformálneho vzdelávania, 
v  ktorom je zahrnuté 
všestranný rozvoj osob-
nosti, plnenie osobných 
cieľov a aj dobrovoľníctvo. 
Napríklad, niekto trávil 
čas v Domove dôchodcov 
so seniormi, iný s  deťmi, 
ďalšia partia dievčat sa 
rozhodla vyrobiť z  dre-

vených paliet posedenie 
v  záhrade pri dome Janka 
Jesenského. Všetky tri 
učiteľky gymnázia Monika 
Filová, Andrea Dúcka 
a  Marcela Hlbočanová sú 
presvedčené, že tohtoroční 
absolventi prvej bronzovej 
etapy programu svojím 
odhodlaním a vytrva-
losťou nakazia aj ostatných 
študentov a  v  budúcom 
školskom roku sa ich zapojí 
ešte viac.  

Úspešní účastníci si 
ceny prevezmú z rúk tren-
čianskeho župana Jaroslava  
Bašku a britského veľvy-
slanca na Trenčianskom 
hrade 18. septembra.   
            Alena Borszéková

Gymnazisti po prvýkrát zapojení do britského celosvetového programu vojvodu z Edinburghu

Expedície boli previerkou odvahy a vytrvalosti

DofE Medzinárodná cena vojvodu z Edinburghu je vzdelávací program 
pod záštitou britskej kráľovskej rodiny. Ide o komplexný rozvojový 
program, ktorý dáva mladým ľuďom vo veku 14 až 24 rokov šancu

 rozvinúť svoje schopnosti a charakterové vlastnosti pre reálny život, naplniť 
svoj potenciál a pomôcť im uspieť v živote. Veríme, že každý mladý človek má potenciál 
uspieť bez ohľadu na to, z akého prostredia vychádza a príležitosti na dobré vzdelanie mu v 
tom môžu pomôcť. Mladí ľudia, ktorí sa zapoja do programu, sa stávajú sebaistejšími, cieľa-
vedomejšími, rozvíjajú svoje zručnosti v oblastiach ako komunikácia, riešenie problémov a 
líderstvo. Dlhodobým výsledkom programu je prispenie k spoločnosti s lepšími podmienkami 
na život v oblastiach ako zamestnanosť, zdravie, verejné blaho a vzdelávanie. V roku 2013 sa 
do programu zapojilo viac ako milión mladých ľudí z viac ako 140 krajín sveta. Počas takmer 
60-ročnej existencie DofE inšpiroval a zmenil životy viac ako ôsmim miliónom mladých ľudí 
na celom svete. DofE môže hrať kľúčovú rolu v rozvoji študentov mimo vyučovania prostred-
níctvom vytvárania príležitostí pre mládež na rozvíjanie ich zručností, zdravého životného 
štýlu, pomoci druhým a prostredníctvom zážitku z dobrodružnej expedície. V programe DofE 
si totiž mladí ľudia stanovujú individuálne ciele a výzvy v niekoľkých aktivitách a na ceste k 
ich splneniu posilňujú svoju zodpovednosť a vytrvalosť, poznávajú a prekonávajú sami seba 
a získavajú nové zručnosti, užitočné pre ďalší akademický aj pracovný život. Zapojením sa 
do programu sa navyše stávajú súčasťou medzinárodnej komunity.
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 Spoločenská kronika

Nicol  Krsková

Sofi a Švelka

Matej Taraba

Elizabeth Fidriková

Samuel Legéň

Sebastián Legéň

Šimon Svorad

Alex Gajdoš

Natália Bežová

Zara Ježíková

Nikolaj Ducho

Sandra Polacká

Narodili sa

Ondrej Slivka a Mgr. Martina Šimoňáková

Mário Rác a Klaudia Bielokosztolszká

Radovan Zajac a Ivana Ševčíková

Drahomír Chovan a Dominika Kardošová

Michal Farsk ý a Karin Gulišová

Uzavreli manželstvo

Mgr. Margita Pavlová  * 1952

Opustili nás

Naše domáce tanečné štúdio Dancando 

Dychovky v Ostraticiach
Obec Ostratice vás 

pozýva v  nedeľu 9. júla do 
obecného parku na 28. 
ročník festivalu dychových 
hudieb. Od 15.00 h si 
môžu milovníci dychovky 
v ychutnať v ystúpenia 
domácej Ostratičanky, 
Maguranky z  Kanianky, 

Nadličanky z  Nadlíc 
a hosťom festivalu je Mistří-
ňanka z Moravy.  Spoluor-
ganizátormi festivalu sú DH 
Ostratičanka a  Regionálne 
kultúrne centrum v  Prie-
vidzi. Podujatie sa koná 
s  podporou Trenčianskeho 
samosprávneho kraja. 

Dancando má za sebou 
naozaj plodných osem 
mesiacov svojej činnosti. 
Od novembra 2016, kedy 
toto tanečné štúdio začalo 
pôsobiť ako občianske 
združenie v  priestoroch 
Základnej školy J. A. Komen-
ského, bolo vytvorených 
20 choreogra� í v rôznych 
tanečných štýloch, veko-
vých kategóriách a témach. 
Zúčastnili sme sa dvoch 
celoslovenských súťaží, 
máme za sebou odtanco-
vaných sedem plesov, štyri 
mestské akcie, spoluprácu s 
Rozprávankou, kedy si naše 
šikovné druháčky zatanco-
vali v rozprávke O kráľovi, 
ktorý sa bál myší. Výchovné 
koncerty s témou Jackson&-

Madonna alebo program 
venovaný deťom k  MDD 
videlo mnoho žiakov zák-
ladných i  materských škôl 
z  nášho mesta. Viac ako 
100 účinkujúcich a päťkrát 
plne naplnená kinosála. 
Ďakujeme! 

Vráťme sa ale k 
súťažiam, na ktorých 
ani tento rok Dancando 
nesmelo chýbať. V prvej 
a hneď úspešnej celoslo-
venskej súťaži v Žiline 
Dancando reprezentovali 
naše najstaršie dievčatá s 
choreogra� ou GYAL, ktorá 
si v kategórií OPEN CHO-
REOGRAPHY vybojovala 
krásne tretie miesto. O dva 
týždne sa naša Dancandofa-
mily presunula na Záhorie, 

do Malaciek, kde si aj 
napriek silnej celoslovenskej 
konkurencií vybojovala 
štyri ocenenia a  to: Cenu 
poroty za choreografiu 
najstarších dancanďákov 
THE TROLLS, 3. miesto s 
choreografiou ROMALE 
BAŠAVEL v podaní našich 
piatakov, 3. miesto so scé-
nickým duom SECRET a 3. 
miesto opäť s choreogra� ou 
GYAL. Spolu s oceneniami 
si Dancando z Malaciek 
odnieslo aj ponaučenie a 
to: „Radšej si zmeraj, či sa ti 
scéna na choreogra� u zmestí 
do autobusu, než by mala o 
šiestej ráno prísť na pomoc 
elektrická uťahovačka a 
kladivo.“ Naozaj, zistiť o 
5:55 h sobotu ráno, že sa 

vám scéna nezmestí do 
autobusu ani tak, ani tak, je 
pomerne stresujúca situácia, 
ale nás to neodradilo. Vďaka 
našim skvelým rodičom, 
milému a šikovnému pánovi 
autobusárovi sme to zvládli. 
Aj napriek týmto drobným 
komplikáciám sme držali 
spolu, súťaže si neuveriteľne 
užili a to je to najhlav-
nejšie.  V horúce letné dni 
už budeme oddychovať, 
naberať silu a  inšpiráciu 
k vytvoreniu nového taneč-
ného programu, ktorým 
vás budeme chcieť potešiť 
pri príležitosti 10. výročia 
založenia Tanečného štúdia 
Dancando. Prajeme vám 
krásne letné prázdniny!
 Zuzana Bachová
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Rozhovor s trénerom bánovských futbalistov Horses Martinom Slovákom
Dvere do A- tímu sú otvorené aj pre ďalších hráčov dorastu

 Aké pocity vo vás vládnu 
bezprostredne po skončení 
sezóny? Spokojnosť únava či 
niečo iné?
Celkovo mám dojem, že som 
v  medzinádychu. Súťaž sa 
síce skončila, ale už postupne 
pripravujem podklady na 
novú sezónu. Ale priznám 
sa, že miernu, najmä psy-
chickú úľavu cítim. Tieto 
dva týždne budú trochu 
oddychové.
 Pred sezónou ste si vytýčili 
niekoľko cieľov. Po presune 
do tretej ligy ste tužili predo-
všetkým po zotrvaní v nej. V 
čom sme boli lepší ako osem 

tímov, ktoré v tabuľke zostali 
pod nami?
Ako vravíte, cieľom po 
prestupe do tretej ligy bola 
záchrana, čo sa podarilo. 
Myslím že s umiestnením 
môžeme byť spokojní. Oproti 
jeseni sme si o jedno miesto 
ešte polepšili. Ťažko je hod-
notiť v  čom sme boli lepší, 
ale jedno môžem povedať 
určite, že sila tohto mužstva 
bola najmä v ochote ťahať za 
jeden koniec povrazu. Či na 
ihrisku, alebo mimo neho.
 Netradične sme si behom 
jedného ročníka zahrali 
štvrtú aj tretiu ligu? Je veľký 

výkonnostný rozdiel medzi 
týmito dvomi súťažami?  
Priznám sa, ani sám som 
nepredpokladal, že herná 
kvalita týchto súťaží môže 
byť tak výrazne odlišná. 
V  štvrtej lige sme súperili 
reálne možno so 4 či 5-timi 
súpermi, vo vyššej súťaži 
je každý zápas nesmierne 
vyrovnaný a  ťažký. Ako 
príklad uvediem zápasy 
z  víťazom tretej ligy 
Komárnom, ktoré sme, 
nebyť nepremenených šancí, 
mohli hladko poraziť, a  na 
strane druhej posledný zápas 
z  vypadávajúcim Nededom, 
v ktorom sme mali aj šťastie 
a  vyhrali sme tam napriek 
horšiemu výkonu.

 Cez zimu prišlo k mier-
nemu pohybu v kádri. Dá sa 
povedať o posilnení tímu? 
Zimné doplnenie kádra by 
som rozdelil na niekoľko 
skupín hráčov. Hráči, ktorí 
sú pre nás určite veľkým 
prínosom, sú  Rado Halás 
a Jakub Kastelovič. Druhou 
skupinou sú hráči, ktorí sa 
nevyhli výkyvom formy 
(zohľadnime však ich vek) 
Martin Barta, Marián 
Golis či Samuel Tabak. 
No a  nesmieme zabudnúť 
na srbské posily, tu sme si 
však uvedomili, že hráč, 
ktorí príde zo zahraničia, 
musí ukázať oveľa viac, 
ako predviedli Arsenovič 
a Slijepčevič. 

 Pri kormidle A-tímu 
ste dvadsať mesiacov. Na 
slovenské pomery je to 
netradične dlhá doba. Čo 
vám z profesijného hľadiska  
dalo toto obdobie? 
Ani som si neuvedomil, že 
je to už toľko. Myslím že 
na Bánovce je to naozaj za 
posledné roky nezvyčajne 
dlho. Na druhej strane, 
uvedomujem si, že každý 
je nahraditeľný. Čo je 
však dôležité, aby ten, 
kto prevezme mužstvo v 
budúcnosti po mne, mal 
vybudovanú jeho pevnú 
štruktúru, na ktorej bude 
môcť stavať. Určite ma 
však toto obdobie posilnilo 
najmä po stránke odbornej, 

nakoľko som mal doposiaľ 
možnosť pracovať v kvalit-
ných podmienkach s  kva-
litným kádrom. Ako mladý 
tréner som však nabral 
cenné skúsenosti, najmä 
čo sa týka zápasového 
coachingu
 Viete už povedať dátum, 
kedy odštartujete prípravu 
na novú sezónu?  
Letnú prípravu začíname 
v  pondelok 3. júla. Prvý 
prípravný zápas by sme 
mali odohrať v  sobotu 8. 
júla v Hrušovanoch.
 Počítate v príprave aj 
s piatimi staršími doras-
tencami, ktorí vybojovali 
postup do druhej ligy?     
Už pri našom pôsobení 
v  štvrtej lige bolo mojím 
krédom dávať priestor 
domácim odchovancom. 
Bohužiaľ, po prestupe do 
tretej ligy a  zmene názvu 
klubu sme nemohli v zápa-
soch A- mužstva využiť 
hráčov z dorastu. Od novej 
sezóny má byť situácia 
odlišná a  aj preto som 
oslovil všetkých hráčov 
končiacich v  mládežníckej 
kategórii s  požiadavkou, 
aby 3. júla nastúpili na 
letnú prípravu. Verím, že 
každý z nich ma bude chcieť 
v lete presvedčiť o tom, že si 
zaslúži miesto v  kádri. Ak 
to bude potrebné, dvere do 
A- tímu budú otvorené aj 
pre ďalších hráčov dorastu. 
 (aj)

Bánovskí futbalisti majú 
za sebou netradičnú, 

ale dobrú sezónu. Na jeseň 
naháňali body vo štvrtej lige, 
kde zo 16 stretnutí 13 vyhrali. 

Jar bola po odkúpení obchodného 
podielu od klubu Horses už treťoligová. 
Potešujúci je fakt, že ani v kvalitnejšej 
súťaži sa naši futbalisti vôbec nestratili. 
V 18 stretnutiach, napriek zimnému 
odchodu kapitána Kosibu, získali 
28 bodov, čím si zaručili treťoligovú 
príslušnosť aj do nasledujúcej sezóny. 
O ročníku 2016/2017 sme sa bavili s 
trénerom Martinom Slovákom.     

Úspechy mladých tenistov zo Športového klubu MR Tenis club Bánovce nad Bebravou 
Majstri Západoslovenského kraja a druhí v detskom Davis cupe

Bánovský tenisový klub ŠK 
MR TC má dôvod na radosť. Pri 
svojej premiére na Majstrovstvách 

západoslovenského kraja totiž jeho 
mladí členovia obsadili v kategórii 
zmiešaných družstiev detí do 10 
rokov prvé miesto, čím sa stali maj-
strami Západoslovenského kraja 
Regiónu A. V priebehu apríla a mája 
odohrali štyri kolá a čo je potešu-
júce, ani v jednom z nich neokúsili 
trpkosť prehry. Deti hrajúce pod 
trénerskou taktovkou Mareka 
Lišku preskočili v tabuľke tenisové 
kluby z Piešťan, Trenčína a Veľkých 
Kostolian:  „Je to historický úspech, 
nakoľko v Bánovciach má závodný 
tenis iba krátku históriu. Dokázali 
sme poraziť družstvá z  tenisových 
bášt ako Piešťany či Trenčín. Deti do 
každého zápasu pristupovali zod-
povedne a  bojovali o  každú loptu. 
Na to, že v  tejto súťaži sme boli 
nováčikom,  prekvapili sústredeným 
bojovným výkonom, keď v každom 
kole zvíťazili a zaslúžene získali titul 
majstra západoslovenského kraja.“

Od 10. do 12.júna sa v Piešťa-
noch uskutočnilo oblastné kolo 
Západ v Detskom Davis Cupe 
a Fed Cupe.  Na podujatí sa v 
kategórii do 10 rokov predstavilo 14 

chlapčenských a  18 dievčenských 
tímov. V dievčenskej kategórii 
malo po prvýkrát zastúpenie aj 
naše družstvo ŠK MR TC, ktoré v 
kúpeľnom meste reprezentovali 
Ema Lišková, Tamara Zitová a Nela 
Hrušková. Trio dievčat obsadilo v 
skupine A konečné druhé miesto, 
čo im zaručilo postup do regionál-
neho kola, ktoré sa uskutoční 9. až 
11.septembra.   

Hodnotenie Mareka Lišku:  
„Po úspechu v  súťaži družstiev 
sme sa s malou dušičkou prihlásili 
aj do Detského Fed Cupu, nakoľko 
máme iba minimálny počet hráčok, 
ktoré dovoľujú pravidlá. Súťaž bola 
náročná v tom, že sa hrá v každom 
kole päť zápasov, štyri dvojhry 
a  jedna štvorhra, a  za víkend sa 
musia odohrať štyri kolá. Dievčatá 
boli výborné a v každom zápase dali 
zo seba maximum. Jediné kolo sme 
prehrali 1:4 s  favorizovaným druž-
stvom TK Kúpele Piešťany (A), ale 
v každom zápase sme ich dokázali 
potrápiť a dokonca aj jeden vyhrať. 
Ďalšie dve kolá sme s  prehľadom 
zvíťazili totožne 5:0 a v poslednom 

kole sme sa stretli o postup so silným 
družstvom LTC Leopoldov (B). Po 
úvodnej prehre Tamarky Zitovej 1:6 
bol súper na koni, ale Ema Lišková 
svojím výkonom zaskočila súpera 
a po výhre 6:1 vyrovnala na 1:1. 
V následnej štvorhre naše dievčatá 
Lišková a  Hrušková presvedčivým 
víťazstvom 6:1  a strhli vedenie na 
našu stranu. Rozhodujúci postu-
pový bod po zlepšenom a  hlavne 
bojovnom výkone 6:1 pridala 
Tamarka Zitová. Čerešničkou na 
torte bolo víťazstvo 6:2 Nelky Hruš-
kovej a mohli sme sa tešiť s postupu.“ 
 (aj,ml)  

Mikuš Michal, Zitová Tamara, 
Lišková Ema,   Žubor Samuel 
a  Hrušková Nela (na foto chýba 
Zitová)

JUMPING 
a KANGOO 
JUMPS 
s Maťou

Poď si zaskákať 
s Maťou na trampolí-
nach alebo na novinke 
ako je Kangoo Jumps! 
Kde? V Mestskom 
kultúrnom stredisku  na 
Ulici Janka Matušku 
(Sever) každý deň 
od 18. do 19. hodiny 
(pre nových členov 
je vyhradený hlavne 
utorok a štvrtok). Spolu 
zažijeme kopec zábavy, 
pri cvičení netrpia 
vaše kĺby, zlepšíte si 
kondíciu a vytvarujete 
si perfektnú postavu . 
Tešíme sa na vás! 

Deti si môžete 
zobrať zo sebou, pre-
tože aj o ne sa počas 
cvičenia postaráme 
v detskom kútiku.
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 Kúpim byt v BN, hotovosť. Tel. 0915 845 925.
 Kúpim starú chalupu s veľkou záhradou so starými 
stromami v Uhrovskej doline (Uhrovec, Kšinná, 
Uhrovské Podhradie...). Tel. 0918 514 638. 
 Prijmeme krupiérov a čašníkov do prevádzok v BN. 
Tel. 0911 336 644.
 Kúpim ľudové kroje, plachty, obrusy a iné staré 
textílie. Tel. 0902 708 047.
 Hľadám pozemok v Dolných Ozorovciach alebo 
Malých Chlievanoch  od 600 - 800 m2. Tel. 0911 909  478.

INZERCIA
...to je ústredné heslo 

2 .  Me d z i n á ro d né ho 
zrazu turistov 6. až 9. júla 
2017 v  Autokempingu 
Duchonka, kde určite 
nebudú chýbať ani turisti 
z  nášho regiónu. Všetky 
ubytovacie kapacity sú už 
obsadené, už treba prísť 
len stanovať! Organizátori 
pre vás i pre hostí z krajín 
V4 – Česka, Maďarska 
a  Poľska - pripravili veľmi 
zaujímavé túry po okolí, aj 
bohatý kultúrny program. 
Pri jeho slávnostnom 
otvorení v  srdci diania - 
v  kempe na Retro terase 
vo štvrtok 6. júla o 19.00 h 
sa odprezentuje folklórny 
súbor Drienovec s  Poluv-
skou muzikou a priševších 
turistov pozvú na ľudovú 
veselicu. V  piatok 7. júla 
na poludnie sa  krstí nový 
altánok na vrchole Panskej 
javoriny a  po zotmení si 
môžete pozrieť divadlo 
Perinbaba podľa Feldeka 
priamo v  prírodnom 

am� teátri Topoľčianskeho 
hradu.  V  sobotu 8. júla 
sa ide okolo rotundy 
sv. Juraja v  Nitrianskej 
Blatnici na preslávené 
slovanské nálezisko Valy 
nad Bojnou. Tu si môžete 
vychutnať Cyrilometodské 
slávnosti so sv. omšou a so 
šermiarskymi súbojmi. 
Záverečný ceremoniá l  
ukončenia zrazu v  sobotu 
večer začne odovzdávaním 
troch zrazových štafiet, 
nakoľ ko medzinárodný 
zraz je zároveň slovenským 
i  regionálnym zrazom.  
Jedna štafeta bude putovať 
do Maďarska, druhá „za 
kopec“ do Piešťan a  tretia 
do Uhrovca. Po oficiali-
tách a  koncerte folkových 
kapiel na turistov čaká 
oldies párty v štýle retro so 
skupinou Pohoda. Viac na 
www.rrkstto.sk.

Záštitu nad podujatím 
prevzal premiér Robert 
Fico.
 Alena Borszéková 

Zober loptu, nie drogu v ZŠ Duklianska

Pozor, deti na ceste, idú prázdniny!

Zápasníci v II. kole žiackej ligy s 19 medailami

Na školskom ihrisku 
ZŠ Duklianska sa 14. júna 
uskutočnil 10. ročník pro-
jektu Zober loptu, nie drogu. 
Projektu sa zúčastnili žiaci 
prvého až štvrtého ročníka 
z našej školy a boli prizvaní 
žiaci zo Špeciálnej základnej 
školy v  našom meste. 
Základnou myšlienkou 
projektu bolo vytvoriť 
priestor pre elimináciu 
drogovej závislosti, ktorá 
vo zvýšenej miere ohrozuje 

práve deti a  mládež. 
Naším cieľom bolo znížiť 
intoleranciu medzi deťmi 
z rôznych komunít. Chceli 
sme u detí vybudovať a pre-
hĺbiť  záujem o loptové hry, 
pretože tieto učia tímovej 
spolupráci, tolerancii, 
učia strategicky rozmýšľať 
a  kombinovať. Preto sme 
sa v ŠKD rozhodli zasúťažiť 
si v  kopaní pokutových 
kopov. Celkom súťažilo 35 
žiakov zo ZŠ Duklianska 

a  20 žiakov zo ŠZŠ Rad-
linského rozdelených do 
dvoch vekových kategórií. 
Sprievodnou akciou bola 
výstava výtvarných prác 
žiakov s  protidrogovou 
a  protirasistickou tema-
tikou.  Na ihrisku vládla 
skvelá športová atmosféra, 
deti si výborne zasúťažili 
a zabavili sa. A  ako to 
celé dopadlo? V  kategórii 
prvákov a  druhákov prvé 
miesto získal Simon Baláž  

zo ŠZŠ Radlinského, druhé 
Ján Stránsky  a tretie miesto 
Matej Filo, obaja zo ZŠ 
Duklianska. V  kategórii 
tretiakov a  štvrtákov si 
prvenstvo vykopal Jakub 
Petrlík   zo ZŠ Duklianska, 
druhá bola Natália Tonková  
zo ŠZŠ Radlinského a  tretí 
Michal Viktorín  zo  ZŠ 
Duklianska. Najlepšími 
brankármi sa stali Adrián 
McKenzie a Nikolas Vereš.

 Vladimíra Oriešková

Opäť sa blížia prázd-
niny.  Deti sa budú častejšie 
vyskytovať na miestnych 
cestných komunikáciách 
ako cyklisti a chodci.  Tento 
fakt opäť viedol k spolupráci 
Špeciálnej základnej školy 

Bánovce nad Bebravou 
s Okresným riaditeľstvom PZ 
v Bánovciach nad Bebravou. 
Hlavným cieľom bolo upo-
zorniť motoristov na deti. 
Stalo sa tak  21. júna, keď do 
školy prišla policajná hliadka 

a vzala žiakov Adriána Ráca, 
Miroslavu Rácovú, Vanesku 
Faconovú a  Luciu Phuong 
na Partizánsku ulicu. Tu 
boli deti poučené o tom, ako 
je potrebné správať sa ako 
účastník cestnej premávky 
a realizovali sa pri  poli-
cajnej  hliadke. Po zastavení 
vozidla  príslušníci vodičom 
vysvetlili, že sa koná akcia 
Deti na ceste a  vyžiadali 
si doklady. Starší žiaci sa 
prihovárali: „Pán vodič, 
musíme vás upozorniť, že 
sa blížia prázdniny a  preto 
nás detí bude na cestách 
pribúdať. Prosíme vás, zvýšte 
svoju opatrnosť.“ Po vrátení 
dokladov vodičovi sa pridali 

aj mladší žiaci:  „Keďže máte 
všetko v poriadku, zaslúžite si 
od nás magnetku.“ Vzhľadom 
na to, že naši žiaci si často 
zamieňajú cestu za ihrisko, 
vieme, že táto akcia má svoje 
opodstatnenie. Veríme, že 
si z  nej nielen títo žiaci, ale 
aj všetky deti vezmú pona-
učenie.  Ďakujeme všetkým 
vodičom za ich prívetivé 
slová a  vyjadrenie spokoj-
nosti. Taktiež sa chceme 
poďakovať príslušníkom 
polície M. Fodrekovi a  D. 
Ondruškovi z  Obvodného 
oddelenia PZ Bánovce nad 
Bebravou za trpezlivosť 
a spoluprácu.   

 D. Žemberová 

Obnovený zápasnícky 
klub v Považskej Bystrici 
sa 10. júna organizačne 
postaral o II. kolo žiackej 
ligy. V miestnej športovej 
hale sa predstavilo 163 
zápasníkov z 15 klubov, 

pričom Bánovce na podu-
jatí reprezentovala oklieš-
tená zostava 23 zápasníkov. 
Až 19 z nich odchádzali s 
medailou, no na udržanie 
prvého miesta v celkovom 
hodnotení klubov to nesta-

čilo. Dunajská Streda si na 
nás v Považskej Bystrici 
vypracovala sedembodový 
náskok, ktorý budeme 
môcť zmazať v nasledujú-
cich dvoch kolách žiackej 
ligy. Víťazmi svojich 

kategórii sa stali Tomáš 
Melas, Martin Kalač, Eros 
Čelechovský a Michal 
Žitnik. Až 11 Bánovčanov 
získalo striebornú medailu, 
bronz si domov odviezli 
štyria.   (aj)

Firma Leadec s.r.o. Bánovce n/Bebr. hľadá pracovníka na pozíciu

údržbár - elektrikár
Požiadavky: SŠ vzdelanie, prax v odbore elektromechanik, 
elektrikár je výhodou, vyhláška 508/2009 Z.z. §22.
Pracovná náplň: elektroinštalačné a údržbárske práce, 
obsluha a údržba technológií, pravidelné kontroly a údržba 
zariadení, operatívne riešenie a odstraňovanie porúch, zabez-
pečenie prevádzkyschopnosti zariadení.
Ponúkame: stravné lístky, odmeny, príspevky zo SF.

Bližšie informácie na osobnom pohovore.
Životopisy zasielajte na

e-mail: jan.recka@leadec-services.com, mobil: 0911 845 164.

Na Memoriáli Karla Jokla
Na samý záver sezóny 

2016/2017 sa  naši mladí 
futbalisti do 10 rokov 
zúčastnili Memoriálu 
Karola Jokla. Turnaj 
venovaný bývalému repre-
zentantovi vtedajšieho 
Československa a hráčovi 
Slovana sa odohral v jeho 
rodnom meste, v Parti-
zánskom. Pre bánovský 
futbal je potešujúce, že 
zverenci trénera Milana 
Kráľa zvládli svojich päť 
stretnutí vo veľkom štýle. 
Ani v jednom nezaváhali 
a suverénnym spôsobom 
získali prvé miesto. Kolek-
tívny úspech podčiarklo  
individuálne ocenenie 
Filipa Slováka, ktorý bol 
vyhlásený za najlepšieho 

strelca a hráča turnaja.  
Výsledky: BN - FK Tempo 
Partizánske 2:1 (V. Herián 
1, F. Slovák 1),  BN - ŠK 
Slovan Bratislava 5:2  (V. 
Herián 2, J. Kráľ 2, F. 
Slovák 1), BN - ČFK Nitra 
5:1 (F. Slovák 3, J. Kráľ 2), 
BN - Spartak Myjava 5:0 
(F. Slovák 3, V. Herián 
1, J. Hinca 1), BN - MFK 
Dubnica n.V 8:0 (F. Slovák 
3, M. Gajdoš 2, V. Herián 
1, T.Hudec 1, M. Václavík 
1). Na turnaji nás repre-
zentovali: Michal Viktorín 
(brankár), Tobias Hudec, 
Matej Gajdoš, Martin 
Václavík, Filip Slovák, 
Jakub Kráľ, Václav Herián, 
Jakub Hinca, Oliver Hinca.  
 (aj,mk)
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Vezmem do prenájmu 
priestor pre firmu, min. 
80m2, prízemie, prístup 
autom, prípadne kúpim 
vhodný priestor, dom,

len v BN-mesto, 
tel.: 0905 500517

STK Rybany, s.r.o. Rybany 2,95636 RYBANY      Tel.: 038/7692655
Otváracie hodiny PO-PIA: 6:30 hod až 16:00 hod.

TECHNICKÉ A EMISNÉ KONTROLY 
OSOBNÝCH A NÁKLADNÝCH VOZIDIEL

komplet cena TK+EK=45€, cena pre dôchodcov a ZŤP 38€

NERISKUJTE POKUTU A ABSOLVUJTE STK VČAS!

www.stkrybany.sk ON-LINE OBJEDNÁVANIE

O T V Á R A N I E
PRÁZDNINOVEJ

B R Á N Y

MESTO BÁNOVCE NAD BEBRAVOU
C E N T R U M  V O Ľ N É H O  Č A S U
A NEINVESTIČNÝ FOND MEA INTEREST
V Á S  P O Z Ý V A J Ú  N A

30.6.2017

o 16.00

NÁMESTIE Ľ.ŠTÚRA

1 6 . 0 0  -  O T V Á R A N I E  B R Á N Y
16.30 - OPEKANIE A HRY VO DVORE CVČ

Tábor KST
pri Slovenskom raji

Klub slovenských 
turistov Bánovce nad 
Bebravou tradične orga-
nizuje letný detský tábor, 
tentokrát v termíne od 29. 
júla do 5. augusta v rekre-
ačnom zariadení Stará 
voda vo Švedlári pri Slo-
venskom raji. Plánované 
sú výlety do Zejmarskej 
rokliny, do Ochtinskej 
aragonitovej jaskyne, a na 
celý deň do metropoly 
východu Košice - ZOO, 
zlatý poklad východu, 
návšteva rozhľadne nad 
mestom Košice. Cestou 
domov z tábora sa plá-
nuje návšteva pamiatky 
UNESCO - Vlkolínca. 
Cena tábora 165 eur. 
Viac informácií na www.
kstbanovce.sk.

Srdečne pozývame 
deti do popoludňajšieho 
letného tábora - zdarma, 
ktorý sa uskutoční prvý 
prázdninov ý t ýždeň 
v  priestoroch ZUŠ DK.  
Tanečný tábor prebieha 
od 3. do 7. Júla (okrem 
stredy 5.7.) v Tanečnej sále  
ZUŠ popoludní od 14. 
do 17.00 h. Na programe 
bude výučba domorodých 
tancov z  Afriky, tvorba 
vlastnej tanečnej variácie a 

pohybové hry.. Informácie 
na tel. č. 0918 215 042 – Bar-
bora Gerbelová. Výtvarno-
literárny tábor prebieha 
3. a  4. júla vo výtvarnej 
triede popoludní od 14. 
do 17.00 h.  Na programe 
bude písanie a ilustrovanie 
Encyklopédie ZUŠ a tvorba 
vlastných v ýtvarných 
prác a  literárnych textov. 
Informácie na tel. č. 0908 
775 653 – Eva Lavríková. 
Tešíme sa na vás!

Tábor 
hvezdárne 

Máš záujem spo-
znávať súhvezdia letnej 
hviezdnej oblohy, pokochať 
sa pohľadom na planétu 
Jupiter a jeho štyri najväčšie 
mesiace? Obdivovať planétu 
Saturn a  jeho prstence? 
Spoznať hviezdne klenoty 
našej oblohy, poprechá-
dzať sa Mliečnou cestou? 
Neváhaj, prihlás sa na Letné 
astronomické badanie, ktoré 
v dňoch 14. až 19.  augusta 
2017 organizuje Hvezdáreň 
v Partizánskom. Okrem 
zaujímavých prezentácií ťa 
čaká veľa zábavy a  súťaží. 
Viac informácii na č.tel. 
038/7497108, e –mail: 
hvezdap@hvezdaren.sk, 
www.hvezdaren.sk

Letné príbehy 
Aj vy radi spomínate 

na dovolenky alebo prázd-
niny z  minulého leta, či 
roky predtým? Budeme 
veľmi radi, ak sa so svojimi 
zážitkami a  príbehmi 
podelíte aj s ostatnými čita-
teľmi Bánovských novín. 
Redakcia ponúka priestor 
všetkým písaniachtivým, 
aby na adresu noviny@
kulturabn.sk poslali svoj 
letný príbeh a  zážitok na 
akúkoľvek tému. 

 redakcia


